
DAGORDNING MILJÖKOMMITTÉN 3/2023 
 

Sammanträdesdata  
 

Tid 31 maj kl 12.00 via teams  
 
 

Kallade             Jenny Westerin, Koordinator 
Olle Bergman  

Bernt Johansson 
Max Larsson  
Mikael Norén, samordnare 

Rickard Sandberg  ej närvarande 
Mikael Lundblad, adjungerad  ej närvarande 

 
 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Mikael Norén hälsar alla välkomna öppnar mötet. 

 
2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingen. 
 

4. EKONOMI 

Ekonomiarbetet inför 2024 kommer påbörjas snart. Vi kommer få utskickat 
 underlag ifrån ekonomiavdelningen. 

 
5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA  

Mikael Norén och Jenny arbetar vidare med projektet hållbarhet. Projektet ska  vara klart 

vid årsskiftet och slutredovisas senast i april 2024. 
 

6. MILJÖUTBILDNING 
När MK träffas fysiskt tillsammans med SBF i oktober behöver båda förbunden  börja se 
över sina miljöutbildningar så att de blir likvärdiga. 

 
7. KOMMUNIKATIONSPLAN 

Mikael Norén har arbetat tillsammans/haft kontakt med en riksdagsledamot som 

 intresserat sig för biologisk mångfald och motorsport. Riksdagsledamoten har 

 talat i riksdagen och tagit upp att motorbanor ofta har en struktur som är väldigt väl 

 lämpad för att skapa rika miljöer. De flesta banorna har topografiska skillnader som gör 

 att det bildas slänter åt olika väderstreck, vilket ger goda förutsättningar för en varierad 

 biologisk mångfald – under både blöta och torra år; dvs även en ökad resiliens för 

 klimatförändringar. Banorna ligger ofta på väldränerad mark, vilket per automatik 

 skapar goda förutsättningar för flora och fauna.   

Många av grusbanorna nöts kontinuerligt, vilket ger det för många växter viktiga 

 tillskottet av mineral/näring via dammet som sprids runt banan.   



 
8. MILJÖFORUM 

Mikael kommer påbörja förslag på agenda till forumet, 
 

9. MILJÖCERTIFIERING 
MK anser att för att komma vidare i arbetet behöver vi ses fysiskt tillsammans  med SBF. 
Förslag är att vi tar det i samband med Miljöforum. 

10. SAMVERKAN SBF 
Det finns ett gott samarbete med SBF. Vi har gemensamma frågor och vi kan se  vikten av att 

vi driver frågor gemensamt. 
 

11. MILJÖSTIPENDIUM 

Jenny lägger ut information på hemsidan gällande miljöstipendiet. 
 

12. ÖVRIGA FRÅGOR 
• Frågan har kommit upp gällande att utreda hur de olika miljötillstånd som finns för 

motocrossbanorna runt om i Sverige påverkas av användningen av el-motocross. Mk 
Diskuterar detta och ska försöka göra en förstudie. Dock är det svårt eftersom det finns 21 
länsstyrelser i Sverige och alla behandlar ärenden olika. 

 

 
13. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

 
Onsdagen den 28 juni kl 19.00 via teams 
 

 

 

Vid pennan     Justeras av 

Jenny Westerin    Bernt Johansson 

Koordinator     Justeras via mail den 2023-06-01 

 


